
 
AJIS’ Payment Procedure and Policy 

Academic Year 2024/2025 

 

In accordance with ADEK’s Policy 39, Article 44, AJIS withholds the right to implement the following payment 

structure and procedures. 

School Fees will be collected in three instalments: 

1- The first instalment will be due on or before Monday 4th November, 2024 

2- The second instalment will be due on or before Monday 24th February, 2025 

3- The third instalment will be due on or before Monday 12th May, 2025 

 

In cases of non or late payment, the school will implement the following procedures. 

1. Ajyal International School will suspend students for up to three days after sending parents/guardians three 

warning notices (emails) each being one week apart to a student’s parents /guardians. These will remain within 

our internal files. 

2. AJIS will withhold termly Report Cards, transfer certificates or block a transfer on eSIS and /or re-registering a 

student until all outstanding dues are settled. 

AJYAL International School will: 

1. Ensure that all non-payment issues are dealt with discreetly and respectfully. 

2. Support working parents by ensuring that the Accounts Department is open and operating outside of school 

hours (Saturday 9:00am-1:00pm). 
 

2024/2025 سياسة تحصيل الرسوم الدراسية للعام الأكاديمي   

 لدى مدرسة أجيال الدولية الحق باتباع جدول الدفعات التالي و إجراءاته: ،  44، المادة  39قًا لسياسة دائرة التعليم والمعرفة وف

 :سيتم تحصيل الرسوم المدرسية على ثلاث دفعات

ن  -1  أو قبله 2024 نوفمب   4يستحق القسط الأول يوم الاثني 
ن  -2 ي يوم الاثني 

اير  24يستحق القسط الثانن  أو قبله 2025فب 
ن  -3  أو قبله 2025 مايو  12يستحق القسط الثالث يوم الاثني 
 

ي السداد ، ستقوم المدرسة بتنفيذ الإجراءات التالية
ي حالة عدم الدفع أو التأخر ف 

 : ف 
ي ال عن طريق إنذارات أسبوعيةمدرسة أجيال الدولية الطلاب لمدة تصل إل ثلاثة أيام بعد إرسال ثلاثة  فصلست .1

ونن يد إلكبر لولي الأمر و ستحفظ ب 
ي ملفات المدرسة هذه الرسائل

 .فن
و / أو إعادة تسجيل الطالب حتر  eSIS ، أو تحويل الشهادات، أو منع النقل على نظامالعلاماتبحجب بطاقات  مدرسة أجيال الدولية ستقوم .2

 .يتم تسوية جميع المستحقات
 

 :سوف تقوم مدرسة أجيال الدولية بما يلىي 
ام .1  .التعامل مع جميع قضايا عدم الدفع بتكتم واحبر
ن من خلال ضمان فتح قسم الحسابات خارج ساعات الدوام المدرسي )السبت  .2  .(ظ 1:00 -ص  9:00دعم الوالدين العاملي 

 

AJIS School Leadership Team  


